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#PULSKI GRADONAČELNIK NAJAVIO TEMATSKU SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA SVIH

ZAINTERESIRANIH S HRVATSKIM VODAMA I MINISTARSTVIMA - AGLOMERACIJA PULA

SJEVER I CENTAR OBZIROM NA LOKACIJU SUŠARE#  

- Nalazimo se u pat poziciji vezano uz lokaciju sušionice fekalnog mulja na Kaštijunu i dva velika

projekta kanalizacije i odvodnje u južnoj Istri teška oko milijardu kuna. Iz Hrvatskih voda su dali

do znanja da, ukoliko mijenjamo projekte idemo na začelje, a novac po prioritetima ide drugima.

Novog do 2027. godine neće biti. Projekt sušare mulja na Kaštijunu isplanirao je IDS još

godinama unatrag a danas pitam tko će preuzeti odgovornost za eventualni gubitak tih

sredstava i za ekološku katastrofu zbog slijevanja otpadnih voda u more?, rekao je u uvodu

sjednice pulskog Gradskog vijeća gradonačelnik Filip Zoričić.

- Projektima Pula sjever i Pula centar obuhvaćeni su gotovo svi mjesni odbori, uključujući i stari

grad i rubna naselja Pule.  Štinjan, Vodnjan, Fažana, Pješčana uvala, Vintijan, Valdebek,

Jadreški, Valtura i drugi dobit će kanalizaciju, nove ulice, biciklističke staze...

To je samo u Puli ukupno 65 kilometara kanalizacije i odvodnje za 12 tisuća stanovnika, crpne

stanice, nove ulice, uključujući Kandlerovi i Zagrebačku...  Ako je nešto tema za referendum

onda je pitanje tih projekata. U prosincu sam predložio održavanje tematske sjednice Gradskog

vijeća na koju ćemo pozvati sve zainteresirane i predstavnike Hrvatskih voda i ministarstava, da

idemo zajedno riješiti problem. Pružio sam ruku Medulinu, predložio sam na sjednici Općinskog

vijeća Medulina, koje je jednoglasno usvojenom Rezolucijom odlučno protiv sušionice mulja na

Kaštijunu, da zajedno rješavamo problem.

Sanja Radolović (SDP) naglasila je kako je i ona protiv sušionice mulja na Kaštijunu. Po njenim

saznanjima zbog spora oko imovinsko-pravnih odnosa s RH oko pročistača na Molo Carbone,

koji je sastavni dio projekta Pula centar, još nije izvjesno hoćemo li taj pročistač moći izgraditi

tamo kako je planirano. Stoga mislim da možemo naći način i za premještanje muljare jer o

njenoj lokaciji ne ovise drugi dijelovi projekata. 

Dušica Radojčić (Možemo) predložila je da se zatraži ponavljanje procjene utjecaja na okoliš

sušionice te se na taj način  dobije i mogućnost za drugu lokaciju. 

I aktualni sat Gradskog vijeća bio je posvećen projektima aglomeracija i sušionici mulja.

Gradonačelnik Zoričić je, odgovarajući vijećnicima, ponovio stav Hrvatskih voda da se,

mijenjanjem projekta odgađa financiranje. Stoga ćemo svi zajedno na tematskoj sjednici čuti

ima li i drugih mogućnosti, kako predlažu kolegice. Nitko sretniji ukoliko možemo raditi sušionicu

na drugoj lokaciji a da ne ugrozimo projekte vrijedne milijardu kuna, rekao je Zoričić.

Marin Lerotić (IDS) unatoč tome što je pod upravom njegove stranke isplanirala i promašeni

ŽCGO i sušaru na Kaštijunu rekao je da je 'problem nastao kada je Zoričić izjavio kako se ništa

više neće graditi na Kaštijunu'. (iPress)
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